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PROTOKÓŁ Nr XXXIX/13 
z obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

z dnia 23 maja 2013 r. 
 
godzina rozpoczęcia - 14:00; 
godzina zakończenia – 16:36; 

 
Do punktu 1 porządku 

Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Otworzył obrady XXXIX Sesji Rady 
Miejskiej w Pyrzycach.  
 Przywitał zaproszonych gości: Radnych, Pana Burmistrza wraz 
z współpracownikami, kierowników i dyrektorów jednostek, Sołtysów, Radnych 
powiatowych, media. 
 Stwierdził, że na stan 15 Radnych obecnych jest 12: 
- nieobecna Radna Zofia Gumowska; 
- nieobecny Radny Marina Osękowski,  
- Radny Dariusz Jagiełło przybył o godz. 14:10, 
co stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 
 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – W ostatnim okresie czasu na terenie naszej 
Gminy 2-ch sołtysów złożyło rezygnację z pełnienia tej zaszczytnej funkcji sołtysa, 
miało to miejsce w Sołectwie Młyny, gdzie dotychczasowy sołtys Pan Józef Terelak 
zrezygnował ze względów formalnych, mianowicie przestał być mieszkańcem tej 
miejscowości, obecnie mieszka w Ryszewku i w związku z tym złożył rezygnacje 
z pełnionej funkcji. Na jego miejsce został wybrany nowy sołtys, którym jest Pan 
Bogdan Sak. Również takie samo zdarzenie miało miejsce w miejscowości Brzezin, 
gdzie ze względów osobistych zrezygnował z funkcji sołtysa Pan Stanisław 
Wiśniewski, natomiast na walnym zebraniu tego sołectwa wybrany został nowy 
sołtys Pan Roman Bylina. 
Poproszę Pana Przewodniczącego, żebyśmy razem Panom podziękowali. 
Na sali jest obecny Pan Stanisław Wiśniewski „Składam Panu serdeczne 
podziękowania za dotychczasową, pełną wyrzeczeń i poświęcenia pracę na rzecz 
sołectwa Brzezin w latach 1994 – 2013. To dzięki Pana zaangażowaniu, sumiennemu 
wykonywaniu wszystkich zadań, trosce mieszkańców nad estetyką sołectwa, a tym 
samym Gminy stale się poprawia. Odpowiedzialność, jaka spoczywa na Sołtysie jest 
wielka, bowiem to on jest najbliżej problemów społecznej lokalności, najbardziej 
dostrzega jej potrzeby i przekazuje samorządowi gminnemu. Dziękuję za tę 
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odpowiedzialność. W szczególności jestem wdzięczny za wszystkie działania służące 
rozwojowi Gminy, bowiem są one najbardziej doceniane przez mieszkańców. 
Wyrażając swoja wdzięczność i wyrazy szacunku składam Panu życzenia dobrego 
zdrowia, skutecznego przezwyciężania trosk i codziennych problemów, a przede 
wszystkim rodzinnego i osobistego szczęścia” Bardzo serdecznie dziękuję Panie 
Stanisławie za te 19 lat pracy społecznej jako Sołtys miejscowości Brzezin. Muszę 
Państwu powiedzieć, że kiedy byliśmy na zebraniu sołeckim to osoby, które były 
obecne bardzo ciepło wyrażały się o pracy Pana Sołtysa, złożyły bardzo ładny bukiet 
kwiatów na jego ręce i to była taka prawdziwa podzięka za ten trud, za tę społeczną 
pracę, którą Pan przez te 19 lat wykonywał. Dziękuję bardzo i myślę, że nie odchodzi 
Pan od nas całkiem, od pracy społecznej, tylko te chwilowe względy osobiste 
zadecydowały o takiej decyzji. Bardzo Panu dziękuję.  
Poprosimy Panów: Bogdana Saka i Romana Bylinę, bo chcielibyśmy wręczyć listy 
gratulacyjne i życzyć owocnej pracy na tej zaszczytnej funkcji sołtysa. W przypadku 
Pana Romana Byliny jako sołtysa miejscowości Brzezin, a Pana Bogdana Sak jako 
sołtysa miejscowości Młyny.  
 

Do punktu 2 porządku 
Zgłaszanie zmian do porządku obrad. 

 
Porządek stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 

                                                        Wszedł Radny Dariusz Jagiełło – godz. 14:10; 
Stan Radnych na sali – 13; 

  
Z-ca Burmistrza Pyrzyc –Marzena Podzińska – Zwróciła się z prośbą 
o wyprowadzenie z porządku obrad: 

1) Punktu 15, tj. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka 
nr 492/14 o pow. 1,1282ha położonej w obrębie geodezyjnym 10 miasta 
Pyrzyce przy ul. Staromiejskiej (Druk Nr 509/13), 

2) Punktu 17, tj. projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 
XXXV/362/13 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 21 lutego 2013 r. w sprawie 
oddania w dzierżawę w formie bezprzetargowej na okres 10 lat, 
nieruchomości zabudowanej budynkiem po byłej szkole podstawowej w 
obrębie 0003 Ryszewko, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 94/3 
o pow. 0,7202 ha (Druk Nr 511/13), 

3) Punktu 18, tj. projektu uchwały w sprawie wyrażania zgody na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 
94/3 o pow. 0,7202ha położonej w obrębie geodezyjnym Ryszewko (Druk Nr 
517/13). 

 
Radny Jerzy Wroński - Zwrócił się z prośbą o wyprowadzenie z porządku obrad 
punktu 21, tj. projektu uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Cmentarza 
Komunalnego w Pyrzycach (Druk Nr 525/13). Krótkie uzasadnienie – jest rok 
budżetowy i proszę, żeby nie „majstrować” w budżecie. 
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Radny Mariusz Majak – Prosiłbym Panie Radny, żeby nie wprowadzał Pan w błąd 
zarówno Radnych może niektórych nie zorientowanych do końca, jak i pozostałych 
osób będących na sali. Projekt uchwały, który Pan proponuje, aby wyprowadzić 
z porządku obrad, nie dotyczy żadnych zmian w budżecie Panie Radny. Pański 
wniosek, Pańskie stwierdzenie jest zupełnie nie podstawne, jest to projekt uchwały 
w sprawie zmiany regulaminu cmentarza komunalnego w Pyrzycach i nie ma on 
żadnych skutków finansowych.  
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Chciałbym zapytać, skąd w tej chwili to 
wyprowadzenie tych 3-ch projektów uchwał, ponieważ komisje pracowały i dużo 
rozmawialiśmy na ten temat, być może są jakieś uwarunkowania i chciałabym, żeby 
były podane do informacji. 
 
Z-ca Burmistrza Pyrzyc –Marzena Podzińska – Faktycznie obradowaliśmy na 2-ch 
komisjach na temat projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały dotyczącej 
dzierżawy (chodzi o miejscowość Ryszewko i budynek po byłej szkole 
podstawowej).  
Następny projekt uchwały dotyczył sprzedaży tej nieruchomości, jednakże po 
konsultacjach z mieszkańcami miejscowości Ryszewko doszliśmy do tego, że będzie 
ponowna analiza sposobu. Na dziś pozostaje prawnie dzierżawa, obowiązuje ta 
uchwała i będziemy analizować te propozycje, które przedstawili nam jeszcze 
mieszkańcy. Oczywiście jeszcze była propozycja, którą też podejmowaliśmy na 
Komisji Rolnictwa i będziemy to analizowali wspólnie z mieszkańcami, dlatego jest 
wyprowadzenie tych projektów uchwał. 
 
Nie wniesiono więcej zmian do porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poddał pod głosowanie 
wyprowadzenie z porządku obrad punktu 15 tj. projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej 
w ewidencji gruntów jako działka nr 492/14 o pow. 1,1282ha położonej w obrębie 
geodezyjnym 10 miasta Pyrzyce przy ul. Staromiejskiej (Druk Nr 509/13). 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 3; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały został wyprowadzony z porządku obrad. 

                                                        
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poddał pod głosowanie 
wyprowadzenie z porządku obrad punktu 17, tj. projektu uchwały w sprawie 
uchylenia Uchwały Nr XXXV/362/13 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 21 lutego 
2013 r. w sprawie oddania w dzierżawę w formie bezprzetargowej na okres 10 lat, 
nieruchomości zabudowanej budynkiem po byłej szkole podstawowej w obrębie 
0003 Ryszewko, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 94/3 o pow. 0,7202 
ha (Druk Nr 511/13). 
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Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  

Projekt uchwały został wyprowadzony z porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poddał pod głosowanie 
wyprowadzenie z porządku obrad punktu 18, tj. projektu uchwały w sprawie 
wyrażania zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej, oznaczonej w ewidencji 
gruntów jako działka nr 94/3 o pow. 0,7202ha położonej w obrębie geodezyjnym 
Ryszewko (Druk Nr 517/13). 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały został wyprowadzony z porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poddał pod głosowanie 
wyprowadzenie z porządku obrad punktu 21, tj. projektu uchwały w sprawie 
zmiany Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Pyrzycach (Druk Nr 525/13). 
 
Wynik głosowania:  

Stan Radnych na sali – 13; za – 5; przeciw – 8; wstrzymało się - 0;  
Projekt uchwały nie został wyprowadzony z porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poinformował, że w wyniku 
dokonanych zmian w porządku obrad - punkt 16 staje się punktem 15, - punkt 19 
staje się punktem 16, - punkt 20 staje się punktem 17, - punkt 21 staje się punktem 18, 
- punkt 22 staje się punktem 19, - punkt 23 staje się punktem 20, - punkt 24 staje się 
punktem 21, - punkt 25 staje się punktem 22, - punkt 23 staje się punktem 26.  
 

Porządek po zmianach stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 

Do punktu 3 porządku 
 Przyjęcie protokołu z obrad XXXVIII Sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poinformował, że protokół był 
wyłożony do wglądu w Biurze Rady. 

 
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu z obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej. 
 

Wynik głosowania:  
Stan Radnych na sali – 13; za – 13; przeciw – 0; wstrzymało się -0;  

Protokół został przyjęty. 
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Do punktu 4 porządku 
 Informacja z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc  
 
Informacja Nr 25/2013 z bieżącej działalności Burmistrza Pyrzyc od dnia 17 kwietnia 
2013r. do 16 maja 2013 r. stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Chciałbym jeszcze uzupełnić złożoną 
informację, ponieważ 20 maja br. wydałem Zarządzenie, w którym odwołuję 
dyscyplinarnie z funkcji kierownika PDK Panią Dyrektor. Chciałbym Państwu 
przytoczyć 3 punkty, które myślę, że wyjaśnią, dlaczego to nastąpiło. 

1) Odwołanie Dyrektora PDK nastąpiło z przyczyn dających podstawę 
rozwiązania umowy w trybie dyscyplinarnym. 

2) Pani Dyrektor odmówiła przyjęcia korespondencji zarówno w miejscu 
zamieszkania, jak i w miejscu pracy. Na obecnym etapie nie chciałbym jednak 
poprzez media informować o konkretnych przyczynach odwołania zanim nie 
zapozna się z nimi zainteresowana. W mojej ocenie wymaga tego szacunek do 
byłego pracownika. 

3) Wskazać mogę jedynie, iż odwołanie było konieczne z powodu zagrożenia 
organizacji corocznych Dni Folkloru, za których organizacje Pani Dyrektor 
była odpowiedzialna oraz w wyniku wystąpienia nieprawidłowości 
finansowych, podatkowych i organizacyjnych w zarządzaniu jednostką.  

 
Radna Małgorzata Piotrowska – Panie Burmistrz w związku z tym, że za każdym 
razem pytam o te ruchy kadrowe, pracownicze, chciałabym, aby w informacji były 
uwzględniane takie informacje, kogo zwolniłem i nie chodzi tu o nazwiska tylko 
stanowiska, kogo przyjąłem, kogo odwołałem.  
 
Radny Mariusz Majak – Nie wiem, czy dobrze zrozumiałem Pana Burmistrza, bo 
miałem zadać pytania w interpelacjach, czy w punkcie zapytania. Jestem 
zainteresowany tak drastycznym potraktowaniem Pani Dyrektor PDK i chciałem 
zadać pytanie w odpowiednim miejscu, czyli w miejscu gdzie przewidujemy 
zapytania i interpelacje składane przez Radnych. Natomiast Pan Burmistrz trochę 
mnie uprzedził i w związku z powyższym nie wiem, czy dobrze Pana Burmistrza 
zrozumiałem. Pan Burmistrz stwierdził, że powodem zagrożenia Pyrzyckich 
Spotkań z Folklorem była osoba Pani Dyrektor PDK, czy też zasugerował Pan, że 
Pani Dyrektor odmówiła przeprowadzenia tej imprezy. Ja mam trochę inne 
informacje. Mam informacje, iż PDK-u jako jednostki nie było stać na 
przeprowadzenie Pyrzyckich Spotkań z Folklorem, a Pani Dyrektor bardzo zabiegała 
o to, aby spotkać się z Panem Burmistrzem porozmawiać na temat trudnej sytuacji 
finansowej PDK-u, i co za tym idzie, zagrożenia w organizacji Pyrzyckich Spotkań z 
Folklorem. Z informacji, jakie posiadam do takiego jakiegoś konstruktywnego 
spotkania nie doszło. Jako radny powiem, że ze zdziwieniem przyjmuję to, że Radni 
też o tym nic nie wiedzieli (przynajmniej niektórzy Radni), może niektórzy widzieli, 
przynajmniej Ci, którzy są bliżej Pana Burmistrza, ale część Radnych niestety nie 
miała żadnej informacji na ten temat, że są jakieś problemy związane z Pyrzyckimi 
Spotkaniami z Folklorem. 
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Reasumując powiem, że PDK z tego, co wiem nie ma na to pieniędzy, a wynika to z 
faktu, że PDK zmuszony był do spłaty zobowiązań za 2011 i 2012 r., kiedy to 
wystąpiły braki w finansach PDK w związku ze zwiększeniem powierzchni 
użytkowej, sali widowiskowo – kinowej, kiedy trzeba było więcej płacić za 
ogrzewanie, w budżecie nie było takich środków. Pani Dyrektor podpisała stosowne 
porozumienie z Geotermią, o czym Państwo pewnie wiecie i dziś nie realizowanie 
tego porozumienia skutkowałoby bardzo źle dla PDK, trzeba byłoby zwracać odsetki 
itd. W związku z powyższym Panie Burmistrzu, proszę o wyjaśnieniem, co było 
powodem, że nie znalazł Pan czasu dla Dyrektora PDK, aby porozmawiać 
konstruktywnie o zagrożeniu tych Pyrzyckich Spotkań z Folklorem, dlaczego nie 
znalazł Pan czasu, nie zaprosił Pan do rozmowy Radnych Rady Miejskiej, jest to 
impreza Pyrzyckie Spotkania z Folklorem sztandarowa i myślę, że tutaj każdy z nas 
byłby zainteresowany tym, żeby na ten temat konstruktywnie porozmawiać.  
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak – W wypowiedziach często Pan mówi, że 
jest Pan bardzo zatroskany o mieszkańców, o rodziny, o ich byt, czy Pan przemyślał 
tą decyzję, bo pozbawia Pan środków do życia pewną rodzinę, przynajmniej 
w jakimś zakresie. Dlaczego jest od razu dyscyplinarne zwolnienie, czy to naruszenie 
jest tak poważne, że aż takie decyzje muszą zapaść? Pamiętamy wszyscy ile to osób 
z Urzędu zostało zwolnionych (już dokładnie nie wiemy ile tych odszkodowań i na 
jaką kwotę zostało wypłacone, bo to nie do końca jest możliwe do ustalenia), czy 
przemyślał Pan na pewno i może Pan zaręczyć, że nie grożą nam z tego tytułu 
odszkodowania, bo ja nie sądzę, żeby Pani Dyrektor nie odwołała się do Sadu Pracy. 
Sądzę, że nie tak łatwo poddaje się osoba, która ma pewne racje, pełniła tą funkcje 
jakiś czas i często też słyszałem, że wypowiadał się Pan bardzo ładnie i w niektórych 
sytuacjach nawet wręczając kwiaty i dziękując za przygotowanie takiej, czy innej 
imprezy. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Przedłożyłem swoje stanowisko w tej 
sprawie i powołując się jeszcze raz na to, że nie chciałbym rozmawiać poprzez media 
uważam, że grzecznie będzie, jeżeli Pani Dyrektor zapozna się z tymi zarzutami, 
które zostały do niej wyartykułowanie, zapisane w tym odwołaniu dyscyplinarnym 
i myślę, że wrócimy do tematu i będziemy mogli wówczas na ten temat 
podyskutować. Pani Dyrektor zapozna się z nimi i wówczas ja oficjalnie będą czuł się 
upoważniony do przedstawienia swojego stanowiska. Natomiast jeszcze raz 
powiem, że nie elegancko byłoby dyskutować o czymś, o czym nie wie sam 
zainteresowany. 
 
Nie wniesiono więcej pytań do przedłożonej informacji. 
 

Do punktu 5 porządku 
 Interpelacje, zapytania radnych na piśmie. 
 
Radny Mariusz Majak – Nawiązując do poprzedniego wątku, czyli wątku domu 
kultury, chociaż Pańska odpowiedź mnie nie satysfakcjonuje, ale przyzwyczaiłem się 
już do tego, więc pewnie będzie jak zawsze, że będzie odpowiedź wymijająca, nie ma 
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sensu tego tematu drążyć. Natomiast chodzi mi o to, aby poinformował Pan nas, 
w jaki sposób odbędą się Pyrzyckie Spotkania z Folklorem, czy odbędą się 
w przewidywanym terminie, czy odbędą się w tym miejscu, w którym odbyły się 
w tamtym roku, jaki jest przewidywany koszt imprezy, w jaki sposób ma być 
finansowane to przedsięwzięcie, czy z budżetu PDK, czy też może bezpośrednio 
z budżetu Gminy i być może jeszcze jakieś dodatkowe informacje w trakcie 
udzielania odpowiedzi może jeszcze się nasuną. Myślę, że warto podyskutować na 
ten temat i postarać się, aby Pyrzyckie Spotkania z Folklorem odbyły się w jak 
najlepszej formie. 
 
Radna Małgorzata Piotrowska – Przy ustalaniu kwoty podatku rolnego, Komisja 
Rolnictwa spotkała się z rolnikami, z sołtysami i zaplanowano pewną kwotę, która 
jakby była wynegocjowana, wypracowana poprzez dyskusję. Stanowisko Pana 
swego czasu również było takie, że o wszelkich umorzeniach będzie rozmowa 
w przypadku, gdy podatek będzie w 100% przyjęty zgodnie z ogłoszeniem, więc 
moje pytanie jest: na podstawie, jakich decyzji umorzone zostały podatki rolne na 
liście, która wisi z dnia 13 maja br.? Proszę o podanie warunków, jakie spełniały 
osoby z tej listy, indywidualnie uzasadnić każdego z imienia i nazwiska z kwotą 
umorzenia, jest to informacja publiczna, więc nie zrobimy żadnego 
sprzeniewierzenia. 
 Dziękuję za uzupełnienie na BIP-ie brakujących Zarządzeń. Dzięki temu m.in. 
wiem, że np. procedura likwidacyjna Straży Międzygminnej zakończyć się powinna 
31 maja, jednak Zarządzenie było z dnia 23 marca, dowiedzieliśmy się 21 maja. 
Takie różne rzeczy, jak przetarg z dnia 10 kwietnia wpisany do BIP-u 30 kwietnia, 
a termin zgłoszeń do dnia 8 maja, więc jest mnóstwo takich rzeczy, więc bardzo 
proszę w tej chwili o pilnowanie terminów i bieżące wpisywanie do BIP-u. 
Interpelacja na piśmie stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
Radna Danuta Cząstka – Mieszkańcy Sołectwa Nieborowo zwrócili się do mnie 
z prośbą, że są ciągle okradani z linii telefonicznej. Może Pan Burmistrz drogą 
urzędową pomógłby tym mieszkańcom, bo są ludzie starsi, którzy potrzebują 
telefonu, mają kontakty z rodzinami i z dziećmi, a tego telefonu nie ma kilka dni, jest 
to już chyba z kolei dziesiąty raz. Może Pan im pomoże, żeby coś zrobić, żeby może 
mieli inną linię? 
 
Radny Miłosz Łuszczyk – Na wstępie tak jak na Komisji Budżetu, chciałbym 
podziękować pracownikom Urzędu Miejskiego za to, że sprawnie i bezproblemowo 
realizują moje prośby przekazywane w imieniu mieszkańców dotyczące bieżącej 
działalności Urzędu, czy też na terenie naszej Gminy. Bardzo mnie to cieszy, że maile 
i telefony są w taki sposób załatwiane, to jest bardzo dobry objaw. 
Mam 3 sprawy: 
1) W związku z organizowanym w dniu 18 maja 2013 roku w hali sportowej Ośrodka 
Sporu i Rekreacji w Pyrzycach spotkania wyborczego z prezesem partii „Prawo 
i Sprawiedliwość” Jarosławem Kaczyńskim, chciałbym uzyskać informację, czy OSiR 
oraz udzielająca nagłośnienia Szkoła Podstawowa nr 2 pobrały za to odpowiednie 
należności. Dodatkowo po analizie Zarządzenia nr 1007/2013 Burmistrza Pyrzyc 
z dnia 29 kwietnia 2013 r. w sprawie stawek za wynajem świetlic wiejskich na terenie 
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Gminy Pyrzyce, uważam, że zapisy tego zarządzenia są niezgodne z treścią uchwały 
Nr XXVII/281/12 Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 27 września 2012 r. w sprawie 
określenia zasad i trybu oraz regulaminu korzystania ze świetlic wiejskich Gminy 
Pyrzyce, a mianowicie: 

 - § 3 ust. 2 tiret drugi Uchwały brzmi: „bezpłatnie udostępnia pomieszczenia 
świetlicy na organizację uroczystości oraz imprez ogólnodostępnych 
o charakterze niekomercyjnym na rzecz mieszkańców danego Sołectwa”, podczas 
gdy 
- w Zarządzeniu Burmistrza (załącznik Nr 1) ujęta jest stawka na świetlice 
wiejskie: „spotkania wyborcze – 121 zł 96 gr”.  
W mojej ocenie, Pan Burmistrz trochę za daleko poszedł w swoim zarządzeniu, 
ponieważ nie można uznać, że spotkanie wyborcze jest wynajęciem komercyjnym 
a jest to niczym innym, jak spotkaniem z daną społecznością lokalną i na jej rzecz. 
Jeżeli jest jakieś spotkanie wyborcze to chyba po to, żeby mieszkańcy mogli się 
dowiedzieć, co dana osoba chciałby zaprezentować, bo nie sądzę, że Pan 
Burmistrz robi tak, że swoje spotkania będzie miał jako burmistrz bezpłatne, 
a konkurencja polityczna będzie musiała płacić chyba, że to jest zaplanowane 
w taki sposób, na ograniczenie konkurencji. Moim zdaniem jest to niezgodne 
z uchwałą Rady Miejskiej w Pyrzycach i proszę Pana Burmistrza, żeby 
przeanalizował, albo naprawił ten błąd, który przez pomyłkę wystąpił, albo jako 
Radni powinniśmy się zastanowić o zbadanie niezgodności zarządzenia 
z uchwałą Rady Miejskiej w Pyrzycach.  
Konkludując moje wystąpienie po wczorajszym spotkaniu i informacjach od Pani 
Dyrektor OSiR-u, proszę o wyjaśnienie Pana Burmistrza, jak to jest, że wynajęcie 
świetlicy wiejskiej na cele komercyjne wynosi (w tych lepiej wyposażonych) 406 
zł 50 gr plus opłaty za media, a wynajęcie komercyjne ogromnej hali sportowej 
wynosi 42 zł (za godzinę), takie informacje przekazała nam wczoraj Pani 
Dyrektor OSiR-u. Jak to jest, że jeżeli wynajmę na godzinę świetlicę wiejską 
zapłacę 406 zł, a jak wynajmę halę widowiskowo – sportową zapłacę mniej. Moim 
zdaniem jest to w którymś momencie przegięcie, albo gdzieś jest za tanio, albo 
gdzieś jest za drogo, to jest nie do końca przemyślane. Porównajcie sobie Państwo 
halę, gdzie muszą przyjść pracownicy administracyjni, sprzątaczki, gdzie trzeba 
zapłacić prąd, wodę itd. gdzie przyjdzie na salę 800 osób, które skorzystają 
z toalety itd., a świetlica wiejska, gdzie np. będę chciał sprzedać garnki, na które 
przyjdzie 5 osób muszę zapłacić 405 zł. Zgodnie z Zarządzeniem, jeżeli 
wynajmuję świetlicę wiejską nawet na godzinę płacę za pełną dobę. 
Interpelacja na piśmie stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
2) Mamy oddaną do użytku mini tężnię – obiekt, którym Pan się bardzo szczyci 
i Pan zachwala w regionie, zauważyłem, że faktycznie mieszkańcy z niego 
korzystają i się z tego cieszę, ale Panie Burmistrzu, jesteśmy miastem 
powiatowym, które chyba jako jedno w regionie nie ma publicznych toalet.  
Czy planuje Pan w jakiś sposób reaktywować te toalety, które są tam opodal, bo 
na chwilę obecną zauważyłem, że wały w okolicach CPN i wały koło „Żubra” są 
systematycznie zanieczyszczane potrzebami fizjologicznymi osób, które tam 
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przesiadują. To tak trochę wstyd, taka wizytówka dla naszego miasta, żeby 
turysta nie miał gdzie wykonać tej czynności.  
Interpelacja na piśmie stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
3)Panie Burmistrzu, w mojej ocenie i w ocenie wielu mieszkańców nadal jest 
niewyjaśniona do końca w kwestii informacyjnej sprawa z odpadami. 
Mieszkańcy pytają mnie, kto w końcu ma nam dać pojemniki? Czy to mam sobie 
sam kupić, czy to nam ma dać firma? Pokusiłem się o lekturę uchwał, zarządzeń 
i regulaminów i mamy: §4 ust. 2 Uchwały XXXVI/370/13 Rady Miejskiej 
w Pyrzycach z dnia 14 marca 2013 r. w sprawie określenia szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
brzmi: mieszkańcy posesji jednorodzinnych itp. powinni gromadzić odpady 
w odpowiednich pojemnikach. §5 mówi, że do odpadów remontowych pojemniki 
będą dostarczane przez firmę zajmującą się odpadami. Z kolejnego paragrafu 
wynika, że do odpadów komunalnych właściciel posesji ma dostosować 
pojemność pojemników itp. Na stronie internetowej Urzędu Miejskiego widnieje 
informacja, mówiąca wprost, że właściciel posesji jest zobowiązany do 
wyposażenia jej w pojemniki na odpady. Natomiast przyjęte zmiany 
w Regulaminie Utrzymania Czystości i Porządku na terenie gminy wskazały, że: 
§17: „Pojemniki i worki przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych może 
dostarczyć właścicielowi nieruchomości zarządzający, za pośrednictwem 
przedsiębiorcy odbierającego odpady, zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej 
w Pyrzycach w sprawie określenia dodatkowych usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów oraz wysokości opłat za te usługi.”. 
Jak to w końcu jest Panie Burmistrz? Jaka jest Pana polityka i jak Pan będzie 
układał przetarg, czy w przetargu będzie zawarte, że firma dostarczy pojemniki, 
czy w ogóle Pan o tym myślał? Proszę, żeby Pan tą politykę informacyjną w tym 
zakresie rękoma swoich urzędników, albo swoimi skutecznie prowadził. Jest do 
tej pory chaos, nawet, jeżeli te pojemniki miałyby być faktycznie po stronie 
mieszkańców, czy to nie będzie tak, że będzie to „wolna amerykanka”, ja będę 
miał takie, sąsiad takie i będziemy mieli przy domkach jednorodzinnych stosy 
pojemników, każdy innej wielkości. Interpelacja na piśmie stanowi załącznik Nr 
12 do protokołu. 
 

Radny Damian Błażejewski – Mam dwie interpelacje: 
1) Chciałbym ponowić swoją interpelację odnośnie informacji Pana Prezesa na 

temat nieopłacalności przejęcia wodociągów wiejskich przez gminną Spółkę 
PPK. Chciałbym, żeby w tej informacji było zawarte, że Spółka PPK nie będzie 
prowadziła jako właściciel tylko jako dostarczający wodę na warunkach 
przedsiębiorstwa goleniowskiego. 

2) Składałem kiedyś interpelację dotyczącą progu spowalniającego na ul. 
Narutowicza w okolicach Przedszkola Nr 3, do dzisiaj nie ma żadnej 
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interwencji, ani ograniczenia prędkości, ani progu spowalniającego, a musimy 
dbać o bezpieczeństwo naszych milusińskich. 

Zapytania: 
1) Po lekturze jednego z tygodników lokalnych jestem zbulwersowany, bo bodaj 

dwie sesje temu składałem zapytanie, dlaczego nie monitorujemy, nie 
zabezpieczamy pałacu w Krzemlinie, jego stan jest coraz gorszy, za moment 
zostaną tylko fundamenty, a Gmina nie poczuwa się i nie wypełnia swoich 
właścicielskich obowiązków. Należy zabezpieczyć ewentualnie monitorować, 
żeby się ta dewastacja nie pogłębiała. W tej chwili zostały już same mury, 
wszystko, co było do wyrwania, zostało wyrwane.  

2) Odnośnie terenu miasta, czy jest jakiś harmonogram remontów placów zabaw 
położonych na działkach gminnych zarówno w parkach miejskich jak 
i pomiędzy blokowiskami, i jaki jest status właścicielski, czy plac zabaw 
położony pomiędzy blokami Spółdzielni Mieszkaniowej na działce gminnej to 
jest gminny, czy spółdzielczy? Ktoś musi za ten majątek odpowiadać i to 
administrować. Tak się składa, że pracuję w pobliżu parku im. Mariana 
Matysiaka, nie wiem, czy ktoś zwraca uwagę na ten plac, ale jest w tej chwili 
tak zdewastowany, że jest praktycznie nie do użytku. Prosiłbym o pilną 
interwencję, tym bardziej, że jest ciepło i rodzice z dziećmi korzystają z tego 
placu. 

3) Proszę o przygotowanie na sesję czerwcową informacji odnośnie przeglądu 
zbiorników bezodpływowych w Sołectwach: Nowielin, Brzesko, Obromino, 
Letnin, Mechowo. Pomimo, że jest kanalizacja w tych dwóch ostatnich to nie 
wszyscy są włączeni. Prosiłbym o stan, jak jest w tej chwili i czy mieszkańcy 
posiadają tzw. szamba i oczyszczalnie przydomowe. 

4) Chciałbym podziękować Panu Dyrektorowi Gimnazjum Sportowego za 
zatrudnienie 2-ch Panów przeprowadzających naszych milusińskich przez 
przejścia dla pieszych. Wiem, że Ci Panowie mają umowę do końca czerwca, 
czy z dniem 1 września Ci Panowie znowu wrócą, żebyśmy znowu nie czekali 
pół roku i się nie tłumaczyli, że na to akurat nie ma pieniędzy. Na 
bezpieczeństwie dzieci nie możemy oszczędzać, więc prosiłbym, żeby nie było 
nietypowych pytań z mojej strony na sesji wrześniowej, żeby Ci Panowie 
w miarę możliwości od 1 września czuwali nad bezpieczeństwem dzieci 
idących do szkoły. 

 
Nie zgłoszono więcej interpelacji i zapytań. 
 

Do punktu 6 porządku 
 Funkcjonowanie podstawowej opieki zdrowotnej w Gminie 
Pyrzyce –    dostępność świadczeń oraz jakość świadczonych usług 
medycznych (Druk    Nr 520/13). 
 
Informacja stanowi załącznik Nr 13 do protokołu.  
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Opinia stałej komisji Rady: 
- K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
Nie wniesiono żadnych głosów w dyskusji. 

 
Do punktu 7 porządku 
 Informacja z działalności gminnych jednostek organizacyjnych 
(ZUT- Druk Nr 515/13, OSiR Druk Nr 516/13). 
 
Informacja ZUT (Druk Nr 515/13) stanowi załącznik Nr 15 do protokołu.  
Informacja OSiR (Druk Nr 516/13) stanowi załącznik Nr 16 do protokołu.  
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia wraz z trzema wnioskami stanowi załącznik Nr 17 do 
protokołu. 

2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 
Nr 18 do protokołu. 

 
Radny Miłosz Łuszczyk – Czuję się zobowiązany zabrać głos, ponieważ jako 
przewodniczący Komisji Rewizyjnej prowadziłem czynności kontrolne wspólnie 
z pozostałymi członkami Komisji w Ośrodku Sportu i Rekreacji na przestrzeni 
ostatniego czasu i to nas bardzo niepokoi. 4 lata temu zakupiono głośniki, Komisja 
Rewizyjna raz zwróciła uwagę, drugi raz zwróciła uwagę, że głośniki są 
niewykorzystane i wczoraj na Komisji Budżetu uzyskujemy informację od Pani 
Dyrektor, że głośniki, które zakupiono za kilkanaście tysięcy złotych leżą w 
kartonach, fabrycznie zapakowane, nie użytkowane. Nawet zaproponowałem na 
Komisji Budżetu, że może to sprzedajmy, będzie na remont dachu na 
pomieszczeniach socjalnych przy ul. Sportowej. Panie Burmistrzu, po co Pan, jako 
były Dyrektor OSiR-u kupował te głośniki skoro Pan ich nie zamontował? Jaki Pan 
sprawuje nadzór nad OSiR-em, że głośniki, które Pan kupił pewnie w jakimś celu, 
dalej leżą w piwnicy? Nie rozumiem takiego czegoś.  
Kolejna rzecz, kiedy było pytanie na Komisji Budżetu o wynajęcie pomieszczeń, jak 
jest realizowana ta zapowiedź, że będziemy wynajmowali pomieszczenia, Pani 
Dyrektor powiedziała nam, że ogłoszenia się ukazały, podała nam stawkę, za którą 
chciałaby wynająć i nie ma chętnych na pomieszczenia, ale okazuje się, że prawie 45 
m2 w dwóch pomieszczeniach jest wynajmowanych nieodpłatnie. Jak sobie szybko 
policzyłem to jest 900 zł do budżetu OSiR-u mniej miesięcznie, w skali roku, to jest 
prawie 10.000 zł mniej. Czyli tak, dramatyczny apel na sesji, oddajcie pieniądze na 
OSiR, bo OSiR pada, pod pręgierzem społecznych manifestacji Radnych zmusza się, 
żeby pieniądze oddać snując czarnowidztwo, a lekką ręką Pani Dyrektor rok w rok 
rezygnuje z 10.000 zł pobierania czynszu za wynajem. Chciałbym Panie Burmistrzu, 
zapytać Pana, bo to nie jest samodzielna placówka OSiR, dlatego pytam Pana, na 
jakiej podstawie prawnej zwalnia Pan, czy Dyrektor OSiR-u z pobierania opłat? 
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Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Jeżeli chodzi o pierwsze pytanie, 
mianowicie, co dalej z tymi głośnikami zakupionymi dużo wcześniej. Tak, kiedy 
jeszcze byłem dyrektorem OSiR-u zakupiłem te głośniki, ponieważ była taka 
potrzeba, żeby nagłośnić stadion i one zostały w tym celu zakupione. Z tego, co się 
orientuję to nie zostały jeszcze zakupione przewody do ich zamontowania i dlatego 
one nie są zamontowane, ale na pewno jest to bardzo zasadna, słuszna uwaga, 
zarówno do mnie, kiedy byłem jeszcze dyrektorem, jak i do obecnej Pani dyrektor 
i myślę, że w niedługim czasie (to nie są aż takie duże koszty zamontowania tych 
głośników) te głośniki zostaną na stadionie zamontowane, bo takie było ich 
przeznaczenie. 
Natomiast, jeśli chodzi o drugie pytanie, dlaczego Uniwersytet III Wieku 
nieodpłatnie korzysta z dwóch pomieszczeń mieszczących się na hali sportowej przy 
ul. Rolnej, to z tego, co pamiętam, to ja również zastałem ten stan rzeczy jeszcze 
wcześniej i powiem, że przyjrzę się temu jak to wygląda i myślę, że w najbliższym 
czasie dam Panu odpowiedź.  
 

Wyszła Radna Joanna Kołatkiewicz – Olszówka godz.14:52; 
Stan Radnych na sali - 12; 

 
Radny Miłosz Łuszczyk – Panie Burmistrzu, to dobrze, niech Pan się przyjrzy, bo 
trzeba to usankcjonować, żeby to było prawnie. Rozumiem, że względy społeczne 
też są ważne, ale żeby była jasność, przejrzystość prawa, że w takich sytuacjach nie 
pobieramy opłaty, w takich sytuacjach pobieramy opłaty. 
Natomiast, co do pierwszej Pana odpowiedzi, dzisiaj rano rozmawiałem z osobą, 
która ma wykształcenie elektroakustyczne i powiedziała mi, że sprzęt, który oglądała 
w OSiR-ze, jest to sprzęt konferencyjny nie nadający się do nagłaśniania miejsc 
publicznych. Bardzo proszę, żeby Pan sprawdził, czy czasami ktoś Pana nie 
wprowadził w błąd, albo może ja mam złe informacje, żeby darmo nie montować 
sprzętu, który się nie nadaje w miejscach do tego przeznaczonych, a może tak jak 
Pani Sekretarz powiedziała nam wczoraj na Komisji Budżetu, wykorzysta ten sprzęt 
do nagłośnienia sali nr 282. tu są różne informacje, ja dowiedziałem się, że to jest 
sprzęt konferencyjny kolega Damian mówi, że jest to sprzęt zewnętrzny, trzeba się 
dogadać, Pani Sekretarz też powiedziała, że to będzie wykorzystane do nagłośnienia 
sali 282.  
 
Radny Mariusz Majak – Pan Burmistrz twierdzi, że głośniki były potrzebne, ale nie 
zakupiono przewodów do głośników i głośniki nie mogą być zamontowane. 
Przypomina mi się wypowiedź pierwszego sekretarza PZPR Gomułki, który 
twierdził, że gdybyśmy mieli więcej blachy to moglibyśmy produkować więcej 
konserw, ale nie mamy mięsa. Może to nie jest jakiś wielki problem, bo to jest między 
20.000 a 30.000 zł taka cena tych głośników, ale jest to typowy przykład 
niegospodarności. Na Komisji Budżetu rozmawialiśmy o tym, że nie ma pieniędzy 
na remont dachu na budynku OSiR-u, że tam się leje woda. Szanowni Państwo 
mienie niszczeje, a zakupiono wcześniej coś takiego, co zupełnie do niczego nie jest 
przydatne, bo jeżeli ten sprzęt leżakuje gdzieś w piwnicach przez 4 lata, jest to 
przykład dużej niegospodarności. Jest to dla mnie nie zrozumiałe, nawet sobie 
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żartowaliśmy, z Radnymi, że w czynie społecznym któregoś razu przyjdziemy 
w sobotę i powiesimy te głośniki na stadionie, bo nie ma komu ich powiesić. 
Następna sprawa, nie wiem od ilu lat mówię o potrzebie remontu tego budynku na 
OSiR-ze, jest to „głos wołającego na puszczy”, nigdy nie ma pieniędzy na to, są 
wydawane krocie na różnego rodzaju imprezy, festyny, a nie ma na podstawową 
działalność, na remonty podstawowych spraw, dachu, ogrzewania itd. Jestem Panie 
Burmistrzu zdegustowany tą niegospodarnością na OSiR-ze. 
 
Radny Damian Błażejewski – Wczoraj na Komisji Budżetu umknął mi jeszcze jeden 
sztandarowy produkt OSiR-u, Pani Dyrektor, jak w tej chwili jest wykorzystywana 
słynna elektryczna sauna? To jest następne pytanie tak jak o to słynne już 
nagłośnienie, które już leży w kartonach ileś lat, bo nie kupiono kabli. Mogłaby Pani 
powiedzieć, jakie jest obłożenie, jak często jest wykorzystywane coś, co jest 
zjadaczem prądu? 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Odniosę się do tych głośników. Tak, ja je 
zakupowałem, więc myślę, że mam najlepszą wiedzę na temat ich przeznaczenia. 
Otóż, kiedy składałem zamówienie do firmy, od której kupowałem te głośniki, to 
było wyraźnie powiedziane, że jest to nagłośnienie zewnętrzne do nagłośnienia 
stadionu piłkarskiego i takie głośniki zostały nam sprzedane i one mają takie 
przeznaczenie, ale cóż można mówić o konserwach, można mówić o przeznaczeniu 
zewnętrznym, wewnętrznym, tylko trzeba się najpierw na tym znać, a później 
dopiero robić pewne stwierdzenia. 
Następne pytanie radnego Błażejewskiego, jak jest wykorzystana sauna. Sauna wg 
mojej informacji, bo sam z niej też korzystam raz w miesiącu, może nie zawsze, ale 
dosyć często, jest wykorzystywana na miarę pyrzyckich możliwości tak jak ludzie, 
mieszkańcy chcą z niej korzystać, tak przychodzą i korzystają. Chciałbym Panu 
powiedzieć, że w momencie, kiedy sauna nie jest włączona, ona nie generuje 
żadnego poboru prądu, ona generuje jakieś koszty w momencie kiedy jest włączona. 
Natomiast, kiedy nie jest włączona to nie ma poboru prądu i nie ma żadnych 
kosztów z tego tytułu, jest ona sprzątana, odkażana, tak jak wymogi tego nakazują, 
tak jest przygotowywana do kolejnego seansu i myślę, że nie ma czego się obawiać. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie wniosek Komisji 
Budżetu o przygotowanie kalkulacji naprawy dachu na obiekcie socjalno – 
biurowym Ośrodka Sportu i Rekreacji znajdującym się na stadionie przy ul. 
Sportowej w Pyrzycach. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 12; za - 12, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak – Odczytał drugi wniosek Komisji Budżetu 
o przygotowanie zestawienia przeprowadzonych imprez, festynów i turniejów przez 
Ośrodek Sportu i Rekreacji z wyszczególnieniem kosztów oraz podanie, kto 
obsługiwał poszczególne imprezy w 2012 i w I kwartale 2013 r. 
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Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Chciałbym dopytać, czego dotyczy 
przedłożenie zestawienia, kto obsługiwał daną imprezę, bo nie za bardzo rozumiem, 
o co chodziło wnioskodawcy w tym punkcie. 
 
Radny Miłosz Łuszczyk – Chodziło mi tylko o to, że Pani Dyrektor mówiła 
o festynach wiejskich, które są obsługiwane przez pracowników, które nie rodzą 
kosztów, właśnie chodziło o to, żeby zweryfikować to, czy faktycznie to wszystko 
było siłami pracowników, ale to Pani Dyrektor sama zadeklarowała na Komisji 
Budżetu, że nie ma żadnego problemu, ponieważ ma rejestr tych imprez i to jest 
tylko odkserowanie kilku kartek, także tutaj nie ma obaw Panie Burmistrzu, nie ma 
tu żadnych podtekstów, Pani Dyrektor mówiła, że to nie jest problem. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Chodzi o pokazanie konkretnego 
pracownika, który pracował? 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak – Konkretnych pracowników, ponieważ 
Pani Dyrektor powiedziała, że jest bardzo dużo imprez organizowanych prawie 
bezkosztowo. 
  
p.o. Dyrektor – Renata Michalska – Chodzi mi o to, że personalnie ciężko będzie 
przedstawić, że na festynie pracowała np. Malinowska, czy Kowalska, dlatego że 
czasami było tak, że mieliśmy na obiektach stadionu 3 imprezy i były przypisane 3 
osoby. Ja w tej chwili nie jestem w stanie w 2012 r. w szczegółach powiedzieć, 
niektóre imprezy pamiętam, na których ja byłam, ale personalnie mogę wskazać, że 
np. w tym dniu pracowało 3 osoby, w tym dwie i wykaz imprez jak najbardziej. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak – Pani Dyrektor, jeżeli jest zatrudniony 
pracownik to ten pracownik za te godziny bierze wynagrodzenie, wobec tego 
napisze Pani, że wynagrodzenie wzięły dwie osoby, które kosztowały np. 100 - 300 zł   
i obsługiwały dwie imprezy. 
 

Weszła Radna Joanna Kołatkiewicz – Olszówka godz.15:02; 
Stan Radnych na sali - 13; 

 
Radny Miłosz Łuszczyk – Nie chodziło mi o koszty osobowe pracowników, co 
mówiłem na Komisji Budżetu, ale w tej chwili jestem zdumiony, ponieważ każdy 
zakład pracy musi mieć listę obecności. To jeżeli Pani nie wie kto pracował w danym 
dniu w zeszłym roku, to jak jest tam z listami obecności? Tu nie ma żądnych 
podtekstów tylko chodziło o sprawdzenie, że faktycznie pracownicy pracują, że są 
obsługiwane imprezy, porównać z kalendarzem imprez i koniec. To o nic nie chodzi, 
a skoro są listy obecności tak jak Pani mówi, to nie ma żądnego problemu. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie wniosek Komisji 
Budżetu o przygotowanie zestawienia przeprowadzonych imprez, festynów 
i turniejów przez Ośrodek Sportu i Rekreacji z wyszczególnieniem kosztów oraz 
podanie, kto obsługiwał poszczególne imprezy w 2012 i w I kwartale 2013 r. 
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Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 9 przeciw - 2, wstrzymało się - 2; 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak – Odczytał trzeci wniosek Komisji Budżetu 
o przedstawienie wyceny sprzętu nagłaśniającego znajdującego się w Ośrodku 
Sportu i Rekreacji oraz przygotowanie informacji. 
 
Burmistrz Pyrzyc – Jerzy Marek Olech – Zwrócił się z prośbą do wnioskodawcy 
o wycofanie wniosku, o przygotowanie wyceny tego, bo to są pewne nakłady, 
natomiast deklaruję, że w jakiś sposób przedstawimy Państwu jak ten sprzęt zostanie 
wykorzystany przez Gminę, myślę, że przez OSiR, dlatego przynajmniej na razie 
prosiłbym o odstąpienie od tego wniosku, co do wyceny.  
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak – Wniosek został wypracowany przez 
Komisje Budżetu, zatem czy Pan Przewodniczący wycofuje wniosek? 
 
Radny Mariusz Majak – Co prawda ja nie byłem bezpośrednio wnioskodawcą, ale 
z tego co zrozumiałem chodzi o to, żeby oszacować. Nie chodzi o to, żeby zlecać 
wykonanie jakiegoś kosztorysu jakiejś osobie, tylko, jaka jest wartość rynkowa. 
Oszacować, jakie są możliwości, jaka jest tego cena i co można byłoby w przypadku 
sprzedaży tego zrobić. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak – Na komisji można było wywnioskować, 
jakby nie wiadomo, co z tym sprzętem się zrobi. Pan Burmistrz mówi wprost, że on 
będzie wykorzystany na stadionie, natomiast Pani Sekretarz na komisji wypowiadała 
się, że może w sali konferencyjnej, takie były dywagacje, dlatego stąd ten wniosek. 
 Poddał pod głosowanie wniosek Komisji Budżetu o przedstawienie wyceny 
sprzętu nagłaśniającego znajdującego się w Ośrodku Sportu i Rekreacji oraz 
przygotowanie informacji. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 10, przeciw - 0, wstrzymało się - 3; 
Wniosek uzyskał akceptacje Rady. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 

Do punktu 8 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na rzecz 
spółek wodnych, trybu postępowania przy udzielaniu dotacji na rzecz 
spółek wodnych i sposobu ich rozliczania, (Druk Nr 512/13). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu.  
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
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2) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 
 
Nie wniesiono żadnych głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zasad udzielania dotacji na rzecz spółek    wodnych, trybu postępowania 
przy udzielaniu dotacji na rzecz spółek    wodnych i sposobu ich rozliczania (Druk 
Nr 512/13). 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 12, przeciw - 0, wstrzymało się - 1; 
Uchwała Nr XXXIX/390/13 stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
 

Wyszedł Radny Miłosz Łuszczyk godz.15:07; 
Stan Radnych na sali – 12; 

Do punktu 9 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zasad korzystania z gminnych 
obiektów sportowych administrowanych przez Ośrodek Sportu 
i Rekreacji w Pyrzycach, (Druk Nr 514/13). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do protokołu.  
 

Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu – opinia wraz z wnioskiem stanowi załącznik Nr 24 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 25 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 26 do protokołu. 

 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie wniosek Komisji 
Budżetu o zmianę w §1 ustęp 3 w następujący sposób: 
„Wysokość odpłatności za korzystanie z obiektów ustala Rada Miejska na wniosek 
dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji”. 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 12; za – 10, przeciw - 2, wstrzymało się - 0; 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
 

Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów sportowych administrowanych 
przez Ośrodek Sportu i Rekreacji w    Pyrzycach, (Druk Nr 514/13) wraz z przyjętym 
wnioskiem. 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 12; za - 10, przeciw - 0, wstrzymało się - 2; 
Uchwała Nr XXXIX/391/13 stanowi załącznik Nr 27 do protokołu 
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Do punktu 10 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy 
na 2013 rok (Druk Nr 523/13).  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu.  
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 29 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 30 do protokołu. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na rok 2013 (Druk Nr 
523/13). 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 12; za – 12, przeciw -0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XXXIX/392/13 stanowi załącznik Nr 31 do protokołu. 
 

Wszedł Radny Miłosz Łuszczyk godz.15:13; 
Stan Radnych na sali – 13; 

 

Do punktu 11 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Pyrzyckiego Domu 
Kultury (Druk Nr 513/13).  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 32 do protokołu.  
 

Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu – opinia wraz z wnioskiem stanowi załącznik Nr 33 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych - opinia stanowi załącznik 

Nr 34 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 35 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie wniosek Komisji 
Budżetu o wykreślenie w §1 akapitu pierwszego „Bezpośredni nadzór nad 
Pyrzyckim Domem Kultury sprawuje osoba wskazana w Regulaminie i Schemacie 
Organizacyjnym Urzędu Miejskiego w Pyrzycach”. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za – 10, przeciw - 1, wstrzymało się - 2; 
Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
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Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany Statutu Pyrzyckiego Domu Kultury (Druk Nr 513/13), wraz 
z przyjętym wnioskiem. 
 
Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 10, przeciw - 1, wstrzymało się -2; 
Uchwała Nr XXXIX/393/13 stanowi załącznik Nr 36 do protokołu. 
 

Do punktu 12 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o sieci przedszkoli 
publicznych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 
(Druk Nr 524/13). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 37 do protokołu.  
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 38 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych - opinia stanowi załącznik 

Nr 39 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 40 do protokołu. 

 
Radny Miłosz Łuszczyk – Jestem zmuszony chyba odwołać częściowo to, co 
mówiłem wcześniej, gratuluję dobrego kierunku działań, chyba też Panią 
zmotywowałem do tego, ale cieszę się, że szkoła się rozwija, że mamy kolejny punkt 
przedszkolny, gratuluję. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały o sieci przedszkoli publicznych i oddziałów 
przedszkolnych w szkołach podstawowych (Druk Nr 524/13). 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 13, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XXXIX/394/13 stanowi załącznik Nr 41 do protokołu 
 

Do punktu 13 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
w drodze przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości 
niezabudowanych, oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki nr 
566/2 o pow. 0,0162 ha oraz nr 566/3 o pow. 0,0385 ha położone 
w obrębie geodezyjnym nr 10 miasta Pyrzyce (Druk Nr 507/13).  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 42 do protokołu.  
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Opinie stałych komisji Rady: 
1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 43 do protokołu. 
2) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 44 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości niezabudowanych, oznaczonych w ewidencji 
gruntów jako działki nr 566/2 o pow. 0,0162 ha oraz nr 566/3 o pow. 0,0385 ha 
położone w obrębie geodezyjnym nr 10 miasta Pyrzyce, (Druk Nr 507/13).  
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 13, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XXXIX/395/13 stanowi załącznik Nr 45 do protokołu 
 

Do punktu 14 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów 
jako działka nr 216/1 o pow.0,7328 ha położonej w obrębie 
geodezyjnym Brzesko (Druk  Nr 508/13).  

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 46 do protokołu.  
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 47 do protokołu. 
2) K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 48 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Nie wniesiono więcej uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej, 
oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 216/1 o pow.0,7328 ha położonej 
w obrębie geodezyjnym Brzesko, (Druk  Nr 508/13).  
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 13, przeciw - 0, wstrzymało się -0; 
Uchwała Nr XXXIX/396/13 stanowi załącznik Nr 49 do protokołu 

 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
 działka nr 492/14 o pow. 1,1282 położona w obrębie geodezyjnym 10 
miasta Pyrzyce przy ul. Staromiejskiej (Druk Nr  509/13). 
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Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 50 do protokołu.  
 
Opinia stałej komisji Rady: 

- K. Rolnictwa i Ekologii – opinia stanowi załącznik Nr 51 do protokołu. 
 

Projekt uchwały został na wniosek Burmistrza wyprowadzony w punkcie 2 
z porządku obrad. 
 

Do punktu 15 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umów dzierżawy 
i najmu nieruchomości stanowiących własność Gminy Pyrzyce (Druk 
Nr  510/13).  

 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 52 do protokołu.  
 
Opinia stałej komisji Rady: 

- K. Rolnictwa i Ekologii - stanowi załącznik Nr 53 do protokołu. 
 

Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Nie wniesiono więcej uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przedłużenia umów dzierżawy i najmu     nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Pyrzyce (Druk Nr  510/13).  
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 13, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XXXIX/397/13 stanowi załącznik Nr 54 do protokołu 
 

 Projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXXV/362/13 
Rady Miejskiej w Pyrzycach z dnia 21 lutego 2013 r. w sprawie oddania 
w dzierżawę w formie bezprzetargowej na okres 10 lat, nieruchomości 
zabudowanej budynkiem po byłej szkole podstawowej w obrębie 0003 
Ryszewko, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 94/3 
o pow.0,7202 ha, (Druk Nr 511/13).  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 55 do protokołu.  

 
Opinia stałej komisji Rady: 

- K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 56 do protokołu. 
 

Projekt uchwały został na wniosek Burmistrza wyprowadzony w punkcie 2 
z porządku obrad. 
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 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości zabudowanej, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 
działka nr 94/3 o pow.0,7202 ha położonej w obrębie geodezyjnym 
Ryszewko (Druk Nr  517/13).  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 57 do protokołu.  
 
Opina stałej komisji Rady: 

- K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 58 do protokołu. 
 

Projekt uchwały został na wniosek Burmistrza wyprowadzony w punkcie 2 
z porządku obrad. 
 

Do punktu 16 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie pozbawienia części ulicy Podgrodzie 
kategorii drogi gminnej ( (Druk Nr 519/13). 
  
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 59 do protokołu.  

 
Opinia stałej komisji Rady: 

- K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 60 do protokołu. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie pozbawienia części ulicy Podgrodzie kategorii drogi gminnej ( (Druk Nr 
519/13).  
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 13, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XXXIX/398/13 stanowi załącznik Nr 61 do protokołu 

 
Do punktu 17 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Pyrzyce w 2013 r. ( (Druk Nr 518/13). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 62 do protokołu.  
 
Opinia stałej komisji Rady: 

- K. Rolnictwa i Ekologii - opinia stanowi załącznik Nr 63 do protokołu. 
 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Pyrzyce w 2013 r. ( (Druk Nr 
518/13). 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 13, przeciw - 0, wstrzymało się - 0; 
Uchwała Nr XXXIX/399/13 stanowi załącznik Nr 64 do protokołu. 
 

Do punktu 18 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu Cmentarza 
Komunalnego w Pyrzycach (Druk Nr 525/13).  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 65 do protokołu.  
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 66 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 67 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 68 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany Regulaminu Cmentarza Komunalnego w Pyrzycach, (Druk Nr 
525/13). 
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 7, przeciw - 4, wstrzymało się - 2; 
Uchwała Nr XXXIX/400/13 stanowi załącznik Nr 69 do protokołu. 
 

Do punktu 19 porządku 
 Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia składów 
osobowych stałych komisji rady (Druk Nr 522/13). 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 70 do protokołu.  

 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 71 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 72 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 73 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
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Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji rady 
(Druk Nr 522/13).  
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 6, przeciw - 7, wstrzymało się - 0; 
Uchwała nie została podjęta. 

 
Do punktu 20 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Przewodniczącego 
Rady do przekazywania skarg według właściwości ( (Druk Nr 521/13).  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 74 do protokołu.  
 
Opinie stałych komisji Rady: 

1) K. Budżetu – opinia stanowi załącznik Nr 75 do protokołu. 
2) K. Edukacji, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych – opinia stanowi załącznik 

Nr 76 do protokołu. 
3) K. Rolnictwa i Ekologii  - opinia stanowi załącznik Nr 77 do protokołu. 

 
Nie wniesiono głosów w dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady do przekazywania skarg według 
właściwości ( (Druk Nr 521/13).  
 

Wynik głosowania:  
 Stan Radnych na sali - 13; za - 12, przeciw - 0, wstrzymało się - 1; 
Uchwała Nr XXXIX/401/13 stanowi załącznik Nr 78 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Ogłosił przerwę. 
 

Przerwa od godz. 15:25 do godz. 15:51; 
Po przerwie: 

Stan Radnych na sali - 12; 
Wyszła Radna: Joanna Kołatkiewicz - Olszówka; 

 

Do punktu 21 porządku 
 Odpowiedzi Burmistrza na zgłoszone interpelacje i zapytania. 
 
Burmistrz Pyrzyc - Jerzy Marek Olech – Pierwsze pytanie dotyczyło, jak będzie 
wyglądał Folklor w roku bieżącym. Odpowiem w ten sposób, że jutro mamy 
spotkanie organizacyjne, na którym zostanie wypracowana formuła, ponieważ jest to 
już wszystko za późno, ale jest to najwyższy czas, żeby określić, jak będzie wyglądał 
Folklor, możemy nawet Panu dać na piśmie, jeżeli Pan zechce to nawet jutro po tym 
spotkaniu udostępnić i powiedzieć, jak Folklor będzie wyglądał. 
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Radny Mariusz Majak – Panie Burmistrzu, myślę, że oprócz mnie jest 
zainteresowanych wiele innych osób i prosiłbym, aby Pan złożył jakaś informację do 
mediów, również może w TVK Aura, czy za pośrednictwem Pyrzyce Info, czy 
innych środków masowego przekazu, ponieważ Pyrzyczanie pewnie są 
zaniepokojeni ta sytuacją i chcieliby informacje posiadać z pierwszej ręki.  
Panie Burmistrzu, jak to ma być finansowane, to jest bardzo istotna sprawa, 
ponieważ z tego, co wiem nie ma na to środków w budżecie PDK-u w związku 
z powyższym myślę, że Rada coś musi tutaj postanowić. 
 
Burmistrz Pyrzyc - Jerzy Marek Olech – Czy Pyrzyce Info też mogę powiadomić? 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Grzesiak – Dlaczego nie? Panie Burmistrzu, przede 
wszystkim Pyrzyce Info, a później pozostałe. 
 
Burmistrz Pyrzyc - Jerzy Marek Olech – Dobrze, zawsze mówiłem, że jest to bardzo 
dobra strona internetowa i portal, i najbardziej poczytny. 
 Kolejne pytanie, dlaczego umarzany jest podatek rolny, wykaz itd. myślę, że 
najlepszą odpowiedź będzie na piśmie, bo ja nie jestem w tej chwili w stanie 
odpowiedzieć i podać konkretne przyczyny umorzenia każdego podatku, także 
otrzyma Pani to na piśmie. 
 Pani Radna Cząstka – Nieborowo – spotkam się z Komendantem Policji 
i poinformuję go również o tym, oczywiste on o tym wie, bo prowadził działania 
i poproszę, żeby wzmógł jeszcze obserwację, żeby może w ten sposób spowodować, 
aby tych kradzieży nie było. 
 18 maja był w Pyrzycach Premier Kaczyński, natomiast z tego, co się orientuję 
to organizatorem tego spotkania było Prawo i Sprawiedliwość – Zarząd Powiatowy 
w Pyrzycach, zorientuję się, jakie opłaty, jakie koszty w ogóle wystąpiły i wówczas 
Pana poinformuję.  
 Opłaty za świetlice, jeżeli są organizowane spotkania wyborcze – pamiętam 
ten temat już w tamtej kadencji się przewijał i Państwo Radni zawsze mieli z tym 
problem, że jeżeli chcieliście się spotkać na świetlicach, zresztą ja też uczestniczyłem 
w takich spotkaniach wyborczych i nie miałem problemu, także ja nie widzę tu 
problemu. Takie spotkanie na pewno będą organizowane na świetlicach, bo każdy 
kandydat na radnego, na burmistrza, na radnego powiatowego, na pewno będzie 
prowadził taką kampanię i będzie korzystał z tych świetlic, i musi się do tego 
dostosować, co jest. 
 Tężnia, toalety – toalety są czynne naprzeciwko mini tężni, po drugiej stronie 
ulicy, toalety cały czas są czynne i nadzór nad nimi prowadzi PPK, administruje tymi 
toaletami. 

 Weszła Radna Joanna Kołatkiewicz - Olszówka godz.15:56; 
Stan Radnych na sali – 13; 

 Kto da pojemniki i ul. Narutowicza progi – za chwilę poproszę Pana 
Kierownika Andrzeja Ogrodowicza o odpowiedź na to pytanie. 
 Co do opłacalności przejęcia wodociągów tak jak Pan Radny Błażejewski 
powiedział, Pan Prezes PPK Krzysztof Wancerz udzieli odpowiedzi na piśmie. 
 Pałac Krzemlin- dewastacja, to jest ogromna bolączka nie tylko Pana, ale 
również i moja. Liczyliśmy, że ten pałac i całą działkę uda się sprzedać, niestety 
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wycofał się w ostatniej chwili oferent, inwestor i niestety zostaliśmy dalej z tym 
problemem. Zwracamy uwagę poprzez Straż Miejską, żeby był on dozorowany coraz 
częściej i tak jest czynione. Straż Miejska 2 razy w ciągu dnia tam jeździ, ale to 
niestety jest zawsze tak, że to złodziej pilnuje stróża, a nie stróż złodzieja, 
a szczególnie tam, kiedy w okresie nocy, wieczornej, niestety strażników nie ma to 
tam się dzieją różne rzeczy. Rozmawialiśmy z Panią Kierownik Grzybowską na ten 
temat i najprawdopodobniej przystąpimy do zamurowania tych wejść na parterze do 
piwnicy, żeby tam nikt nie wchodził, ale to wymaga zgody konserwatora. Kiedy 
tylko taką zgodę otrzymamy to spróbujemy zamurować te wszystkie wejścia, 
otwory, które są teraz otwarte, żeby nie można było wejść do tych pomieszczeń 
pałacu. 
 Czy jest harmonogram napraw, remontów i wymiany piasku 
w piaskownicach na placach zabaw – tak, taki harmonogram jest, realizuje go 
w ramach porozumienia PPK i wiem, że sukcesywnie place zabaw są remontowane 
i jest wymieniany piasek.  
 To samo dotyczy parku im. Mariana Matysiaka. 
Przegląd zbiorników bezodpływowych na czerwiec, tak jak Pan powiedział, otrzyma 
Pan taki.  
 Przeprowadzacie - myślę, że w momencie, kiedy tylko uzyskamy prace 
interwencyjne z PUP to również od września będą oni stali przy przejściach dla 
pieszych, tak jak do tej pory i będą czuwali nad bezpieczeństwem dzieci idących 
i wracających ze szkoły. 
 
Kierownik Wydz. IKiOS – Andrzej Ogrodowicz – Jeżeli chodzi o pojemniki, to 
zapis ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie stanowi, iż to właściciel 
nieruchomości jest zobowiązany zabezpieczyć sobie pojemnik. My wychodząc temu 
naprzeciw w specyfikacji istotnych warunków zamówienia, przetarg jest już 
ogłoszony, wyprzedziliśmy jak gdyby zamierzenia naszych mieszkańców, takie 
prośby i uwzględniliśmy, iż to operator (nie wiemy, który to będzie) ma 
zabezpieczyć naszych mieszkańców w worki i to zabezpieczamy w ramach 
wysokości opity ustalonej przez Radę Miejską. Natomiast, jeśli chodzi o pojemniki, 
być może będzie taka ewentualność, że ten, który wygra przetarg, czyli operator 
w jakiś sposób, ale to będzie umowa między operatorem, a właścicielem 
nieruchomości w formie dzierżawy lub jakiejś innej, dostarczy takie pojemniki, jeżeli 
będzie taka potrzeba. 
Natomiast, jeżeli chodzi o próg na ul. Narutowicza, otóż jest zgoda zarządcy drogi, 
czyli Burmistrza Pyrzyc, co do zamontowania takiego progu, opracowaliśmy 
dokumentację, bo wiąże się to ze zmianą organizacji ruchu, mamy rozeznanie 
cenowe i sądzę, że do dnia 31 maja taki próg zostanie zamontowany. 
 
Burmistrz Pyrzyc - Jerzy Marek Olech – Chciałbym jeszcze uzupełnić, jeżeli chodzi 
o realizację tej ustawy śmieciowej i przede wszystkim o rozprowadzenie i później 
zwrot tych deklaracji śmieciowych. Chciałbym bardzo serdecznie w tym miejscu 
oficjalnie podziękować moim pracownikom, szczególnie pracownikom Pana 
Andrzeja Ogrodowicza, jego wydziałowi za to, że tak rzetelnie podeszli do tego, 
i wszystkim sołtysom, których również prosiliśmy o to, żeby w swoich 
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miejscowościach te deklaracje rozprowadzili. Otóż powiem tylko, że w Gminie 
Pyrzyce na dziś spłynęło ponad 5.000 deklaracji na ok. 5.700, które powinny 
wpłynąć. Natomiast w porównywalnej sąsiedniej Gminie wpłynęło ich tylko 350, 
także nasza Gmina pod tym względem bardzo dobrze się spisała, mieszkańcy 
podeszli bardzo rzetelnie do tego obowiązku i spowodowali, że nie trzeba będzie tak 
dużo wydawać decyzji administracyjnych, co do określenia ile mieszkańców 
zamieszkuje daną nieruchomość. Także bardzo serdecznie dziękuję pracownikom 
Pana Andrzeja i Sołtysom. 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Widać Panie Burmistrzu, że 
doświadczenie, były sekretarz ma doświadczenie, dlatego trzeba brać wzory z takich 
doświadczonych pracowników i wtedy na pewno będzie w tej Gminie działo się 
coraz lepiej.  
 
Burmistrz Pyrzyc - Jerzy Marek Olech – Myślę, że dzisiaj z tego, co pamiętam, to już 
trzykrotnie padły pochwały pod adresem pracowników Urzędu Miejskiego, dwie od 
Państwa Radnych, jedna ode mnie, także zauważam, że faktycznie w tym Urzędzie 
zaczyna dziać się coraz lepiej. 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – My staramy się odważniej chwalić, bo 
kiedyś było takie niebezpieczeństwo, jak się kogoś pochwaliło to było źle, a dzisiaj 
widzę, że Pan Burmistrz się przyzwyczaił do tego, także myślę, że będziemy starali 
się z tego korzystać. 
 
Radny Miłosz Łuszczyk – Panie Burmistrzu, nie pochwalę, bo pamiętam, że 
zmieniliśmy po to porządek obrad, żeby interpelacje były na końcu, żeby Pan 
w przerwach mógł swoich podległych pracowników, kierowników dopytać 
o interpelację i w tym punkcie, który będzie na końcu będzie Pan mógł odpowiadać. 
Pani Dyrektor OSiR-u była całą przerwę i mógł Pan spokojnie zapytać ją o te rzeczy, 
które pytałem w interpelacji, ja jednak będę dalej drążył temat, bo nie odniósł się Pan 
do mojego przypuszczenia, że Pana zarządzenie jest niezgodne z Uchwałą Rady 
Miejskiej. Przypomnę, że w Uchwale Rady Miejskiej jest mowa o bezpłatnym 
udostępnieniu, gdzie są o charakterze nie komercyjnym na rzecz mieszkańców 
danego sołectwa, a Pan w swoim zarządzenie, w załączniku wpisuje wprost 
„spotkania wyborcze – stawka”. Bardzo bym chciał, żeby na piśmie Pan mi 
odpowiedział, czy to jest zgodne w Pana ocenie, czy nie, bo ja uważam, że nie, albo 
może niech Pan zawnioskuje do Rady Miejskiej, żeby zmieniła uchwałę, żeby Panu 
takie uprawnienie do wdrażania takich stawek dać.  
Jeszcze jedno pytanie przy tej interpelacji, pytałem jak to jest z tym zróżnicowaniem 
stawek, że dziesięciokrotnie jest droższa świetlica jak hala OSiR i nie usłyszałem od 
Pana, jakie podejmie Pan kroki, czy może Pan zmieni w swoim zarządzeniu, 
przykładowo również stawki z dobowych na godzinowe na wsiach, albo podwyższy 
Pan rękoma Pani Dyrektor OSiR-u stawki na hali widowiskowo – sportowej, ale o to 
musi wnioskować Pani Dyrektor, która może nie złożyć takiego wniosku. 
Co do mojego kolejnego zapytania, jeżeli chodzi o te odpady komunalne, moje 
pytanie wzięło się stąd, iż w §17 Regulaminu, czyli Uchwały Rady Miejskiej 
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występuje koniunkcja łączna Panie Burmistrzu, pojemniki i worki może zarządzający 
przekazać. To jeżeli może i robicie worki, to powinno być, że również pojemniki, 
również tu należy zmienić, proszę zapytać Radcy Prawnego, wydaje mi się, że mam 
rację, jeżeli jest koniunkcja łączna nie może sobie organ dobrowolnie robić, że tego 
tak, a tego nie, pojemniki i worki, czyli jeżeli idziemy w kierunku worków to 
powinny być również pojemniki. Żeby było inaczej to powinien być zapis 
w regulaminie pojemniki lub worki, prawda Panie Radco? 

Wyszedł Radny Mirosław Budynek godz.16:06; 
Stan Radnych na sali – 12; 

 
Radca Prawny – Maciej Skotarczak – Musimy się kierować treścią ustawy. 
 
Radny Miłosz Łuszczyk – Uważam temat za wyczerpany, najważniejsze, żeby 
informacja poszła jasna do mieszkańców, że z pojemnikami tak naprawdę do końca 
jeszcze nie wiadomo. 
 
Radny Damian Błażejewski – Mam trochę tańsze i sprawdzone rozwiązanie, choćby 
stosowane w lasach państwowych montują w tej chwili w miejscach newralgicznych, 
gdzie mieli wysypiska śmieci, monitoring bezprzewodowy, może by zastosować coś 
takiego? To nie jest drogie rozwiązanie, o wiele tańsze od tego, żeby Straż Miejska 
dwa razy dziennie jeździła a wtedy ten obiekt będzie 24 h/dobę pod opieką czujnego 
oka, to jest koszt jednorazowy, potem myślę, że Panowie informatycy będą w stanie 
to konserwować. Zamurować, to też jest jakieś wyjście tylko, że jak zamurujemy to 
myślę, że musielibyśmy się pospieszyć, nie czekać na zgodę Pani konserwator tylko 
jakoś to zabezpieczyć, bo lada moment zostanie tylko tak jak w przypadku pałacu 
w Nowielinie jedna ze ścian i nic więcej. 
 
Burmistrz Pyrzyc - Jerzy Marek Olech – Odniosę się tylko do jednej kwestii, do tego, 
co mówił Radny Łuszczyk, mianowicie do opłat za halę i świetlice, dlaczego za 
świetlice jest ta dużo, a za halę 45 zł. Otóż to jest zupełnie inna specyfika 
funkcjonowania świetlicy i funkcjonowania hali. Hala pracuje cały czas w trybie 
ciągłym od godziny 8:00 do godziny 22:00 i tam są praktycznie wypożyczenia tylko 
na 1 godzinę, gdybyśmy wprowadzili takie same zasady, jakie obowiązują na 
świetlicach to śmiem twierdzić, że nikt nie wynająłby tej hali. Natomiast na 
świetlicach odbywają się uroczystości okazjonalne, rodzinne typu wesela i dlatego 
jest taka duża opłata. Moim zdaniem powoduje to specyfika danego obiektu, która 
jest zupełnie inna. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 

 
Do punktu 25 porządku 
 Wolne wnioski. 

Wszedł Radny Mirosław Budynek godz.16:09; 
Stan Radnych na sali – 13; 
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Radny Mariusz Majak – W związku z tym przykrym zdarzeniem, które miało 
miejsce w Domu Kultury miałem zaszczyt spotkania się z przedstawicielami załogi, 
pracowników PDK i zostałem poproszony o przekazanie pewnego oświadczenia w 
imieniu pracowników, jak otrzymałem informację ok. 80 – 90% stanu kadrowego 
PDK. „My pracownicy Pyrzyckiego Domu Kultury jesteśmy zaskoczeni i zasmuceni 
informacją, którą przekazał nam Pan Burmistrz na spotkaniu z nami 21 maja 2013 r. 
o zwolnieniu Dyrektor PDK Anny Łuszczyk. Nie rozumiemy postępowania Pana 
Burmistrza, naszym zdaniem placówka była zarządzana prawidłowo, a stosunki 
między pracownikami, a Dyrektorem układały się poprawnie. Wpłynęło to na 
pozytywny wizerunek naszej firmy i Gminy. Pewne imprezy organizowane przez 
PDK pod kierownictwem Anny Łuszczyk stawały się wydarzeniami kulturalnymi 
roku. W naszej opinii Dyrektor PDK jest osobą kompetentną, stanowczą, kreatywną i 
zawsze pomocną w sprawach służbowych i prywatnych. Przez niemal 10 lat wkłada 
serce i często prywatny czas w rozwój naszej placówki, jest bez wątpienia oddana 
pyrzyckiej Kulturze.” Takie oświadczenie składają moimi ustami pracownicy PDK-u 
i ja tylko dodam jeszcze od siebie, że jest mi przykro, że pracownicy PDK nie mogą z 
pewnych względów osobiście przyjść na sesje i wyrazić tę opinię osobiście tu przed 
nami w sposób demokratyczny, otwarty. Otrzymałem także takie informacje, że są 
nagabywanie telefonicznie przez pewne osoby, aby tego typu sytuacji nie robić, nie 
czynić, szkoda Panie Burmistrzu, że takie rzeczy w naszej Gminie się dzieją. 
 
Radny Krzysztof Dubicki – Panie Przewodniczący w porządku obrad nie ma 
takiego punktu jak zapytania do przewodniczącego, więc pozwolę sobie w wolnych 
wnioskach zadać Panu pytanie: 8 maja kolejna rocznica zakończenia II Wojny 
Światowej, zwycięstwa nad faszyzmem, uczczenie pamięci ofiar i po raz kolejny brak 
sztandaru Rady Miejskiej. Miesiąc wcześniej też nie było sztandaru na rocznicy 
katyńskiej, byłem z tym sztandarem i po raz kolejny zadeklarowałem, że pójdę 
i znalazłem czas, ale działania Pana Przewodniczącego doprowadziły do tego, że nie 
mógł Pan ustalić składu pocztu sztandarowego. Jak to się dzieje Panie 
Przewodniczący, że nie może Pan sobie poradzić z takim problemem? 
 
Radny Damian Błażejewski – Sprawa pocztu sztandarowego nie jest mi obca, 
dlatego wiem, że Pani Kierownik prowadzi zapiski, kto, ile razy z członków Rady 
był z takim pocztem. Prosiłbym (to nie jest tajemnica), żeby Panie Kierownik 
przestawiła, ileż to razy Pan Krzysztof Dubicki w obecnej kadencji był z tym 
sztandarem i poszczególni Radni, bo dla mnie to jest śmieszne, że taką sprawę 
poruszamy na forum i nie możemy pocztu sztandarowego skompletować we 
własnym zakresie. Jest Pani Kierownik gotowa, żeby w tej chwili czy za moment 
dostarczyć taki spis i wtedy zobaczymy, jak to chodzimy. 
 
Radny Krzysztof Dubicki – Panie Radny Błażejewski, to nie Pani Kierownik Biura 
Rady, ani pracownicy Biura Rady odpowiadają za pracę Rady Miejskiej, to Pan 
Przewodniczący odpowiada za pracę Rady Miejskiej. Kiedy Pani Kierownik Biura 
Rady zwracała się do mnie, abym uczestniczył w poczcie sztandarowym to nigdy nie 
odmówiłem. Odmówiłem ostatnio raz, kiedy miał iść sztandar w święto 
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wojewódzkich obchodów strażaka i z przyczyn rodzinnych nie mogłem, ale zawsze 
wcześniej, kiedy mi proponowano, zawsze uczestniczyłem.  
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Panie Radny, jestem bardzo 
zadowolony z tego, co Pan powiedział i od razu Panu odpowiem. Otóż to nie jest tak, 
że Przewodniczący, czy my nie chcemy, żeby ten sztandar był. Natomiast powiem 
w ten sposób, że naprawdę jest wielki problem, żeby zachęcić Radnych, żeby szli, 
jeżeli Pan mówi, że Pan uczestniczy, to chcę Panu powiedzieć, że musi być skład 
trzyosobowy. Są osoby w składzie naszej Rady, które tłumaczą to stanem zdrowia, 
rożnymi względami, nie jest możliwe, żeby kogoś do czegokolwiek zmusić. Gdybym 
ja miał sztandar w Szkole Podstawowej nr 2 i byłbym kierownikiem 
administracyjnym to byłoby mi łatwiej, bo wydałbym polecenie pracownikom, 
natomiast ja Radnemu wydać polecenia nie mogę, ja mogę go tylko poprosić. Proszę 
mi nie zarzucać, że ja w jakiś inny sposób ustawiam, że na jednych uroczystościach 
jestem, na drugich nie jestem, że raz jest sztandar, raz nie jest. Jeżeli są chętni zawsze 
ten sztandar będzie, natomiast dobrze, że ktoś się interesuje tym i spogląda na to. 
Natomiast proszę zaufać, że tak to się dzieje, nie ma chętnych, nasi Radni, jeżeli ma 
ktoś w kościele stać 1,5 godziny, czy na innej uroczystości, czego przykład był 
ostatni, jeżeli chodzi o święto, to musieliśmy przygotować 2 składy, żeby można było 
zabezpieczyć. Także proszę nie mówić, że się lekceważy, czy się nie chce tego 
załatwiać tylko tak to mniej więcej wygląda. Nie wiem, może w przyszłości nasi 
mieszkańcy zwrócą uwagę, że może trzeba młodszych Radnych wybierać, może już 
niektórzy są za starzy, dlatego nie są w stanie wytrzymać przez 1,5 godziny, tak to 
jest. Są pewni Radni, dlatego Pani Kierownik, jeżeli taki materiał ma, to bardzo 
proszę, żeby go przedłożyła, a jeżeli nie to na następną sesję przedłożymy. 
Naprawdę jest wielki problem, żeby kogokolwiek doprosić, żeby zechciał 
uczestniczyć w poczcie. Natomiast to, co mówił Pan Burmistrz, to oczywiste jest 
niemożliwe do zrealizowania, pracownicy nie mogą uczestniczyć w poczcie 
sztandarowym, bo gdyby tak było, to na pewno taką prośbę skierowałbym do Pana 
Burmistrz o pomoc. 
 
Burmistrz Pyrzyc - Jerzy Marek Olech – Jak tak przysłuchuję się tej debacie na temat 
sztandaru, ta naprawdę Panie Przewodniczący, niech nam Pan pozwoli, my 
z wielkim zaszczytem ten sztandar będziemy nosili i nie będziemy się kłócili. Myślę, 
że jest to dozwolone, ponieważ z tego, co widzę to pracownicy starostwa idą 
w poczcie sztandarowym i są przy sztandarze, czy z boku, czy nawet niosą, także 
myślę, że tam obowiązują takie same przepisy, jak i u nas. Także proszę nam dać 
możliwość, dla nas to będzie wielki honor, wielki zaszczyt i będziemy dumnie nieśli 
sztandar Gminy Pyrzyce, czy Rady Miejskiej. 
 Natomiast druga kwestia, rozumiem rozgoryczenie i niezadowolenie 
pracowników PDK moją decyzją, ale chciałbym jeszcze raz dobitnie podkreślić Panie 
Radny, moja decyzja nie była podyktowana tymi względami, moja decyzja 
wyniknęła z przyczyn formalno – prawnych nieprawidłowości, jakie tam 
występowały, ja do pracowników PDK-u naprawdę nie mam nic uważam, że pracują 
rzetelnie, solidnie i to są dwie różne kwestie. Chciałbym i proszę, żeby je 
rozgraniczyć. Sentymenty, różne układy zawodowe w pracy to jest zupełnie, co 
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innego, natomiast tam wystąpiły nieprawidłowości, które spowodowały moją 
decyzję z artykułu 52 kodeksu pracy i to było zasadnicze. Natomiast (muszę to też 
powiedzieć) Panie Radny, takie pismo ja też mogę sobie napisać i je odczytać, tam 
nie ma podpisów na tym piśmie.  
 
Radny Mariusz Majak – Nie wiem, czy Pan Burmistrz sugeruje, że ja to pismo sobie 
napisałem? Zostałem poproszony przez pracowników PDK-u, aby w ich imieniu 
złożyć takie oświadczenie i przykro mi bardzo Panie Burmistrzu, że Pan komentuje 
oświadczenie, bo zasada jest taka, że jednak oświadczeń się nie komentuje, ale 
pozostawiam to już do Państwa oceny i wszystkich, którzy znają zasady poprawnej 
polemiki, czy poprawnej dyskusji.  
Natomiast, jeśli chodzi o sztandar, Panie Burmistrzu, jeżeli Pan ufunduje sztandar 
Gminy Pyrzyce, wówczas pracownicy z pewnością będą mogli również z tym 
sztandarem uczęszczać na uroczystości. Jak Państwo widzicie, Rada Miejska 
w Pyrzycach, więc nie bardzo widzę możliwości, żeby pracownicy brali udział w 
poczcie sztandarowym. Co zaś do absencji w poczcie sztandarowym podczas 
niektórych uroczystości, trzeba poprzeć Przewodniczącego, naprawdę Szanowni 
Państwo bardzo trudno jest zebrać poczet w dniach pracy, jeżeli ludzie pracują, są 
zajęci swoimi obowiązkami, trudno jest oderwać ich od tych obowiązków i stąd są 
pewne problemy. Nie ma nigdy problemów na takie kluczowe święta 3-go Maja, 11 
listopada, tam gdzie ludzie maja dzień wolny od pracy. Natomiast w pewnych 
sytuacjach są trudności organizacyjne, była sytuacja taka, że nie było wiele innych 
pocztów sztandarowych 8 maja, nie było pocztu sztandarowego Komendy 
Powiatowej Straży Pożarnej i bardzo dużo pocztów sztandarowych nie brało 
udziału. Tak się nieraz zdarza, że nie uda się tego zrobić i nie róbmy z tego wielkiego 
problemu, w tych momentach, kiedy możemy, kiedy mamy czas każdy z nas z 
wielkim honorem idzie w tym poczcie sztandarowym i bardzo bym prosił, żebyśmy 
tutaj takiej polemiki nie prowadzili, bo jesteśmy niepoważni w oczach naszych 
mieszkańców.  
 
Radna Danuta Cząstka – Chcę powiedzieć, że nieraz tak wypada, ostatnio ze 
sztandarem miała iść Pani Małgosia i ja, ale zabrakło nam Pana i w ostatniej chwili 
zostało to odmówione. Uważam, że nie trzeba poruszać tego tematu, bo przecież cały 
czas, kiedy trzeba i gdzie trzeba to idziemy i niesiemy sztandar, np. ja z Małgosią 
i z Damianem może 3 – 4 razy byliśmy, ale wycierpieliśmy i staliśmy na chwałę, 
także zostawmy ten temat, kto był to dobrze wie, kto i ile razy był, nie ma co mówić 
i na przyszłość, jeżeli trzeba, to trzeba, nieraz też nie pozwalają jakieś sprawy 
rodzinne. 
Drugie, co chcę powiedzieć, nie wiem, czy Pan Burmistrz będzie na mnie zły, ale 
uważam, że nie ma Pan prawa się złościć, jeżeli chodzi tu o naszą Panią Dyrektor, ja 
nawet to, że jestem z zespołu, współpracę też miałam dobrą z Panią Dyrektor. Nawet 
przyznam się, że wyszłam na „durnia”, bo na spotkaniu Zarządu Gminnego PSL 
była rozmowa na ten temat, że Ania Łuszczyk będzie zwalniana, ja wypowiedziałam 
się, że nieprawda, bo Pan Burmistrz nam takich rzeczy nie przekazywał. Również 
chcę tu do Pana Mariusza powiedzieć, że jak tu powiedział, że ktoś jest bliższy, ktoś 
dalszy, ja z Panem Burmistrzem też nie utrzymuję bliższych kontaktów, takie same 
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jak z wszystkimi, proszę mi tego nie mówić. Proszę założyć monitoring i popatrzeć 
ile razy ja tam chodzę, czy coś takiego, ja się wcale tego nie boję i myślę, ze po tych 
słowach, które Pan dzisiaj powiedział, że może akurat wyjdzie na to, że ta Ania 
będzie niewinna i wróci jeszcze. Nie wiem, bo w tej chwili jest mi trudno powiedzieć, 
bo niczego nie widziałam, jakie są zarzuty, poczekajmy do końca, przeprowadźmy 
rozmowy, przemyślmy i może jeszcze wszystko będzie dobrze. Ubolewam, trochę 
takie mam rozczarowanie, że tak się stało, ale mogło to się stać choć miesiąc później 
Panie Burmistrzu, bo mieliśmy już uzgodniony z Panią Dyrektor wyjazd do 
Wrocławia, bo chcemy jechać na Festiwal Pieśni Kresowych, tam mieliśmy trochę 
swoich pieniędzy z oszczędności i Pani Dyrektor powiedziała, że nam coś jeszcze 
dołoży na ten wyjazd, bo resztę pokryjemy sobie sami, a teraz nie wiem, co mam 
robić, czy odmawiać, co robić? Jestem zawiedziona, nie wiem w tej chwili, co zrobić, 
jak to trzeba tam jeszcze po 150 zł wyjąć ze swojej kieszeni i zapłacić. Proszę Pana 
jeszcze o jakieś przemyślenie tego wszystkiego. 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Poinformował o pismach, które 
wpłynęły do Biura Rady Miejskiej: 
- pismo od radnego Miłosza Łuszczyka informujące o rezygnacji z członkostwa 
w klubie radnych „Radni PSL, SLD i niezależni” – pismo stanowi załącznik Nr 79 do 
protokołu; 
- pismo od radnego Mariusza Majaka informujące o powstaniu klubu radnych 
„Razem dla Pyrzyce” - – pismo stanowi załącznik Nr 80 do protokołu; 
- pismo od pani Marii Haliny Kozłowskiej – dziękuje za oczyszczenie wałów wzdłuż 
ul. Owocowej - – pismo stanowi załącznik Nr 81 do protokołu; 
- wniosek K. Budżetu o przygotowanie na posiedzenie obrad Sesji, informacji 
dotyczącej sprzedaży majątku Gminy, jakie działki i nieruchomości zostały zbyte 
(podać ich wycenę, cenę wywoławczą i cenę zbycia) za okres I-go kwartału 2013 r. - 
wniosek stanowi załącznik Nr 82 do protokołu; 
- odpowiedź na powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 83 do protokołu; 
- pismo od Burmistrza Pyrzyc dotyczące udziału w „Pikniku Pirackim” w ramach 
turnieju miast Pyrzyce- Goleniów – Złocieniec – pismo stanowi załącznik Nr 84 do 
protokołu; 
- pismo od Urzędu Zamówień publicznych informujące o wyniku kontroli doraźnej 
w sprawie udzielonego przez Miasto i Gminę Pyrzyce postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego na „wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej 
budowy krytej pływalni wraz z częścią rekreacyjną przy ul. Basenowej 
w Pyrzycach”- pismo stanowi załącznik Nr 85 do protokołu; 
- odpowiedź na interpelację dla Radnego Damiana Błażejewskiego – odpowiedź 
stanowi załącznik Nr 86 do protokołu; 
- pismo od Związku Wędkarskiego Kolo w Pyrzycach, który zwrócił się z prośbą o 
wsparcie imprezy z okazji Dnia Dziecka – pismo stanowi załącznik Nr 87 do 
protokołu. Przewodniczący poinformował, że Radni Rady Miejskiej przekazali kwotę 
150 zł na zakup pucharu. 
 Poinformował, ze przed chwilą był przedstawiony bardzo poważny problem, 
jeżeli chodzi o PDK, podobny problem, z którym będziemy musieli się zderzyć to 
mamy Szkołę Podstawową w Żabowie (jest wystąpienie przedstawiciela załogi – 
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stanowi załącznik Nr 88 do protokołu, są negatywne postrzeżenia, są pozytywne 
drugiej części załogi - stanowią załącznik Nr 89 do protokołu, negatywne 
spostrzeżenia są ze strony rodziców - stanowią załącznik Nr 90 do protokołu). Nie 
będę tego czytał, sądzę czy Komisja Rewizyjna, czy inne organa, bo upoważniliście 
mnie Państwo, żebym w tym zakresie podejmował decyzje zgodne z prawem i jak 
będziemy mieli pełną informację to dopiero wtedy będziemy o tym mówili. Nie 
chciałbym, żeby robić komuś krzywdę, Pani Dyrektor od niedawna pracuje, żeby to 
nie była opinia jakaś subiektywna, niech to będzie rzeczywiście ocenione, żeby 
komuś nie robić krzywdy. To, że pracownicy nie chcą się pojawiać na obradach sesji 
to ja się wcale nie dziwię, bo jeżeli się pracuje, a po wyrażeniu swojej opinii można 
stracić pracę to nie ma takich odważnych, którzy by chcieli przyjść i odważnie stanąć 
na sesji i powiedzieć, że ma takie, czy inne pretensje, stąd też tak to mniej więcej 
wygląda, że musi to być później czytane przez Radnych, który trochę mają jakąś 
ochronę. 
 Złożona jest skarga przez byłą Panią dyrektor PDK Annę Łuszczyk na 
bezczynność Pana Burmistrza w stosunku do pewnych tematów, które nie były 
załatwione - skarga stanowi załącznik Nr 91 do protokołu; 
 Złożona została skarga przez Państwa Bonarskich – skarga stanowi załącznik 
Nr 92 do protokołu, temat jest w trakcie załatwiania przez Komisję Rewizyjną, jak 
będzie już zakończony to myślę, że Pan Przewodniczący Komisji Wysoka Radę 
poinformuje. 
 Poinformował wszystkich ile razy poszczególny radny brał udział w poczcie 
sztandarowym: 
Błażejewski Damian - 10 
Budynek Mirosław – 5 
Cząstka Danuta - 3 
Dąbrowska Joanna - 1 
Grzesiak Ryszard - 1 
Gumowska Zofia - 2 
Jagiełło Dariusz - 3 
Kołatkiewicz - Olszówka Joanna - 5 
Dubicki Krzysztof - 2 
Łuszczyk Miłosz - 3 
Majak Mariusz - 1 
Osękowski Marian - 3 
Piotrowska Małgorzata - 7 
Tołoczko Bożena - 6 
Wroński Jerzy - 0 
 
Radny Jerzy Wroński – W kwestii uzupełnienia wypowiedzi Pana 
Przewodniczącego, jak ja sztandar nosiłem to, co niektórych jeszcze nie było na 
świecie, ja już przez te lata się nanosiłem. W związku z tym, że nie pozwala mi 
zdrowie, to niestety i za to bardzo przepraszam. 
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Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Ja tylko stwierdzam fakt, jeżeli Radny 
zarzuca mi, że nie było pocztu sztandarowego, to ja tylko informuję, jak wygląda 
sprawa.  
 

Nie wniesiono więcej żadnych głosów.  

 
Do punktu 26 porządku 
 Zamknięcie obrad XXXIX Sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Podziękował wszystkim za przybycie 
i zamknął obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej. 
 
Protokołowała: 
Anna Piotrowska 

 

                                                                          Przewodniczący Rady 
 

               Ryszard Grzesiak 
               
          


